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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het hoge collegegeld voor een tweede studie 
(ingezonden 12 februari 2014). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het bericht «Tweede studie nog duurder», waaruit 
blijkt dat universiteiten het collegegeld voor een tweede studie opnieuw fors 
hebben verhoogd, tot wel 20.000 euro?1 

Vraag 2
Hoe kan het dat sommige universiteiten steeds hogere bedragen vragen, 
terwijl andere universiteiten de tarieven juist verlagen? Geven instellingen 
inmiddels de gewenste openheid over de totstandkoming van het collegegeld 
voor een tweede studie?2 

Vraag 3
Zijn deze tariefstijgingen voor u voldoende bewijs om te erkennen dat 
zelfregulering niet werkt? Zo nee, vindt u de genoemde bedragen van 
tienduizenden euro’s redelijke tarieven? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat juist in tijden van crisis en werkloosheid doorleren en 
bijscholing gestimuleerd zouden moeten worden? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat een collegegeld van tienduizenden euro’s neerkomt op 
een ambitieboete en dat minder vermogende jongeren extra hard worden 
getroffen? 

1 Spits 10 februari 2014
2 Debat Wet Kwaliteit in Verscheidenheid, 22 april 2013
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Vraag 6
Herinnert u zich dat u in het debat op 23 april 2013 zei: «Ik wil in overleg met 
de koepels om te bekijken wat een redelijk richtbedrag is»? Hoe staat het met 
dit overleg?3 

Vraag 7
Wanneer komt u met voorstellen om het collegegeld voor een tweede studie 
te maximeren zoals u heeft beloofd bij de behandeling van de Wet Kwaliteit 
in Verscheidenheid? Wat is volgens u een redelijk maximum?4

3 Stenogram behandeling Wet Kwaliteit in Verscheidenheid, Handelingen II, vergaderjaar 2013, 
d.d. 23 april 2013

4 Debat Wet Kwaliteit in Verscheidenheid, 22 april 2013
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